
ZAPISNIK 

sa 24. izvanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Milna održane u srijedu 10. travnja 2019. 

godine u 17.00 sati u općinskoj vijećnici. 

Sjednica se snima.  

NAZOČNI: Ivo Markusović  - zamjenik predsjednice općinskog vijeća, Ana Schutt, Stipe 

Martinić, Siniša Poklepović, Margita Krželj, Pero Bonačić-Dorić, Zorislav Bonačić-Sargo, 

Luka Marinović, ( općinski vijećnici), Frane Lozić-općinski načelnik, Jakša Krželj-zamjenik 

općinskog načelnika, Martina Mladinić-administrativna tajnica. 

IZOČNI: Katica Buzolić  predsjednica općinskog vijeća, Mira Prebanda-vijećnica 

Podpredsjenik OV Ivo Markusović je utvrdio kvorum i pozdravom otvorio 24. izvanrednu 

sjednicu Općinskog vijeća i predlaže sljedeći  

 

DNEVNI RED: 

1. Obilaznica Ložišća 

 

Podpredsjednik OV Ivo Markusović kaže kako je i mislio da će općinski načelnik Frane 

Lozić sazvati sjednicu na temu obilaznice Ložišća, jer ima saznanja o tome da se bliži 

otvaranje radova i da zna da će doći Ministar uprave Lovro Kušćević, Ministar prometa, 

pomorstva i infrastrukture Oleg Butković, te zamjenik župana SDŽ. Prepušta riječ općinskom 

načelniku Frani Loziću. 

 

Općinski načelnik Frane Lozić zahvaljuje i kaže kako je sazvao izvanrednu sjednicu 

općinskog vijeća kako bi vijećnike upoznao sa kapitalnim projektom koji je započeo još 2006. 

godine, a veoma bitnim za Općinu Milna, Ložiška obilaznica D 114 – Ložišća. 

Projekt će se raditi u turističkoj sezoni i procjena trajanja radova je oko 18 mjeseci, 

kontinuirano bi trajali negdje do početka turističke sezone 2020. godine. 

Također, poziva sve vijećnike na otvaranje radova u Bobovišća na moru 25. travnja 2019. 

godine, jer ipak i onda u vijeću su bili neki od njih kada se na projektu počelo raditi, te kaže 

kako će se s ministrima još osim otvaranja radova i posjetiti trasa Milna – Obilaznica jug i dio 

Lučke uprave predio Racić, projekt koji bi trebao započeti negdje krajem rujna 2019. godine i 

procjena trajanja radova je do početka sezone 2020. godine. 

Kaže kako je sazvao ovu sjednicu, iako nije morao, ali je ipak htio da u suglasnosti koju daje 

za radove u sezoni, navesti i Općinsko vijeće. 

Podpredsjednik OV Ivo Markusović se zahvaljuje općinskom načelniku Frani Loziću i 

daje pohvale za sve projekte koji su ponovno u izradi, te stavlja na glasovanje suglasnost za 

radove u turističkoj sezoni na trasi Obilaznica D 114 – Ložišća.  



 Suglasnost za radove u turističkoj sezoni na trasi Obilaznica D 114 – Ložišća je izglasana sa 

9 glasova ZA. 

 

 Podpredsjednik OV Ivo Markusović pita načelnika što je sa cestom u Bobovišća na 

moru, i da li se što može napraviti po pitanju ceste kad se sad već radi tunel? 

 

 Općinski načelnik Frane Lozić kaže da kad se sad radi tunel je pravo vrijeme za 

pokretanje projekta ceste Bobovišća na moru, ali je problem što u Bobovišća na moru je 

premalo ljudi i kao takva ne može se prekategorizirati u ŽC, projekt te ceste je procijenjen  na 

cca 1.300.000,00 kuna, te je cilj nakon Građevinske dozvole prekategorizirati u Državnu cestu 

jer inače bi Općina snosila troškove rekonstrukcije. 

 Podpredsjednik OV Ivo Markusović kaže kako mu je drago što su se sastali i popričali 

o ovoj temi, te se zahvaljuje načelniku što ih je obavijestio i što ih je upoznao sa svime. 

 

Sjednica je završila u 17.40 sati. 

 

 

ZAPISNIČAR       PREDSJEDNIK OV   

Administrativna  tajnica                  Ivo Markusović, v.r. 

Martina Mladinić, v.r. 

 

 

 

KLASA: 021-02/19-01/09 

URBROJ:2104/03-02/1-19-1 

U Milni,  10. travnja 2019. godine 

 

 

 

 


